
Hei
Beklager seint svar. Kort redegjørelse for oppslag i Fosna-Folket: Fire av medlemmene i formannskapet utgjør ei
"boliggruppe". Gruppa har jobbet med framtidig behov for boliger i hele kommunen. Nå i høst oppsummerte de det
de hadde arbeidet med fram til nå, og denne oppsummeringen er et innspill til revisjon av kommuneplanens arealdel.
Det er arealutvalget som foreslår nye boligområder for kommunestyret, ikke formannskapet. Det er også arealutvalget
som foreslår å fjerne områder som er godkjent som bolig, og det er kommunestyret som vedtar dette også. Prosessen
fram til å få godkjent nye boligområder (eller fjerne allerede godkjente boligområder) skjer gjennom revisjon av
kommuneplanens arealdel. Dette arbeidet har kommunen nettopp startet, og utover vinteren vil det bli anledning for de
som ønsker å komme med innspill og engasjere seg i dette planarbeidet.

Vi kan gjerne ta en møte hvis dere ønsker mer informasjon enn dette svaret gir. Si fra i tilfelle, så finner vi et tidspunkt.

Vennlig hilsen Siri Vannebo


